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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz- Magyar Polgári Szövetsé g

Kékkői Zoltán

Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnöke
részére Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Miért a kisgyermekek étkeztetésén spórol az FVM? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

„Miért csak a 6-14 éves korosztályt célozza meg az FVM az iskolagyümölcs-programmal? ”
című , K/10354 számon beadott írásbeli kérdésemre Miniszter úr a következ ő választ adta : „A
jelenlegi pénzügyi viszonyok — jelen állás szerint — nem teszik lehet ővé további támogatás i
források bevonását az iskolagyümölcs-programba”.

Korábban, a K/9428 . számú, „Hány magyar gyermek jut naponta friss gyümölcshöz az
iskolában?” című írásbeli kérdésem Miniszter úr még az alábbi választ adta : „Az
iskolagyümölcs program kiterjesztése más korosztályokra tehát annak a függvénye, hogy az
Országgyűlés által elfogadott 2010. évi költségvetés a program bővítését és a kiegészítő
támogatás nyújtását lehetővé teszi-e”.

A Kormánynak tehát elvi lehetősége lenne a 2010. évi költségvetés révén az EU
iskolagyümölcs-program kibővítésére annak érdekében, hogy a 6-10 éves korosztály mellet t
további iskolás korú gyermekek is nap mint nap friss gyümölcshöz jussanak . Miniszter úr
azonban ezt a lehetőséget arra való hivatkozással utasítja el, hogy ezt a szándékot a jelenleg i
pénzügyi viszonyok nem teszik lehet ővé. Ez magyarán annyit jelent, hogy a Kormány – azo n
belül az agrártárca – a kisgyermekek étkeztetésén kíván spórolni .

Ez megdöbbentő és elfogadhatatlan szemlélet .

Kérdezem tehát Miniszter urat :
- Miért a kisgyermekek étkeztetésén spórol az FVM ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . szeptember 21 .
Kékkői Zo ' n

országgyűlési képviselő
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